
Protokoll fört vid Föreningen Sydöstra Uppsalas styrelsemöte den 13 mars 2025 

Närvarande:  Eva Jonsson, Lilianne A Zetterberg, Aase Skotte, Roland Westman 
(telefon) 
Frånvarande:  Marguerite Sjöström och Synnöve Bergman 

Dagordning: 
1. Mötets öppnande:  Val av ordförande, sekreterare och justerare. 
2. Till ordförande för mötet valdes Eva Jonsson  och till sekreterare Lilianne 

Zetterberg. Aaase Skotte valdes att justera protokollet. 
3. Övriga frågor; Huruvida föreningen skall ingå i Bygderåd eller ej. 
4. Tidigare mötesprotokoll från den 16 maj 2024 godkändes. 
5.  Sammanfattning av vilka ärenden som föreningen har engagerat sig i. 

a) Depån; Föreningen har yttrat sig i ärendet och överklagat detaljplanen till Mark 
och Miljödomstolen dit vi var kallade de 11 februari 2025. Vi inväntar nu 
kommunens svar i ärendet. 
b) Bron: Föreningen har yttrat sig till kommunen om planerna för bron. (Tillåtelse 
för vattenverksamhet i Årike Fyris) Kommunen har i februari inkommit med en 
kompletteringsskrivelse som föreningen nu ska lämna svar på. 
c) Delsträcka D: Här har föreningen den 27 februari överklagat detaljplan till Mark 
och Miljödomstolen 
d). Cinnoberbaggen:  Föreningen har tillsammans med Rädda Eriksbergs skogar och 
Jordens Vänner överklagat Länstyrelsens beslut  om dispens från 
fridlysningsbestämmelserna i artskyddsförordningen (2007:845) för att avverka träd 
och flytta exemplar av cinnoberbagge. 

6. Eva berättade att hon tidigare i veckan deltagit i ett områdesmöte, 11/3 i                              
Kulturcentrum i Sävja. Det upplevs att det blivit lugnare i Sävja. 

7.  Sävjadagen den 10 maj 2025. Inget beslut fattades huruvida föreningen skall 
deltaga eller ej. 

8. Årsmötet. Förslag på datum till årsmötet är 28 eller 29 april 2025 i Sävja 
Kulturcentrum. Bo Aronsson från Vårda Uppsala är tillfrågad som gästpratare. 

9. Övrig fråga.  Styrelsen beslutade att vi inte ska ansöka om att bli stadsdels-
eller bygderåd eftersom föreningen ingalunda är permanent utan planerar att 
drastiskt nedprioritera vårt arbete allteftersom de stora ärendena kring själva 
spårvägen, bron och depån definitivt är avslutade. 

Uppsala den 13 mars 2025 

Lilianne A Zetterberg, sekr.  Asse Skotte, justerare  


